
P r o t o k ó ł  Nr II/2014 

 

z odbytej II sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 10 grudnia 2014r. w sali Urzędu Stanu 

Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1200 do 1255. 

 

Obecnych 15 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu do 

protokółu /. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 

2. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 

3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 

        - Pani Sabina Nowak-Tracz 

        - Pan Józef Kałuży  

        - Pan Trembulak Szczepan  

         - Pan Gallus Erwin   

                   - Pan Tomala Zygmunt 

        - Pani Wioletta Brunsz 

        - Pan Miemiec Jan 

        - Pani Eryka Jonek 

        - Pan Naumowicz Piotr 

        - Pani Janusiak Mariola 

                                                                                              - Pani Teresa Szynkowska 

        - Pani Midura Katarzyna 

        - Pan Wilhelm Waldemar 

        - Pan Giza Paweł   

        - Pan Wilhelm Daniel 

5.Dyrektor ZSzG      - Pan Dariusz Nowak 

6. Dyrektor BOSziP      - Pan Marian Grajcarek 

7. Dyrektor MGOPS      - Pani Krystyna Wolna 

 

Porządek  o b r a d : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr I /2014 z dnia 01.12.2014r. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania osobowego składu Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej działania 

b) powołania osobowego składu Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska   

    oraz zakresu jej działania  

c) powołania osobowego składu Stałej Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności   

   Gospodarczej oraz zakresu jej działania  

d) powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

e) wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śląskiego 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

7.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

8.  Sprawozdanie Burmistrza o stanie Gminy. 

  9.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 10.  Wolne wnioski i informacje. 

 11.  Zakończenie obrad. 
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Ad1. Otwarcia II sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, Skarbnika Miasta Panią 

Agatę Olejarz, dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 15 radnych na 

15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może obradować i 

podejmować uchwały Rada Miejska. 

 

Ad2.  Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 

 

Ad3. Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni otrzymali 

porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał.  

Poprosił o zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

Radny Pan Roman Neugebauer zgłosił następujące wnioski: 

1) Przyjęcie protokołu przenieść na przed ostatni punkt porządku obrad i przyjąć bez 

odczytywania z możliwością zapoznania się w czasie sesji. 

2) Zmianę w pkt.5 podpunkt d) powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej, żeby była wybierana jako pierwsza ze względu,  że jest to bardzo ważną 

komisją. 

3) Wycofanie pkt. 5 e) wynagrodzenia Burmistrza w uzasadnieniu podaję, że dopiero dzisiaj 

będą wybierane komisje i chciałbym, aby radni pod podjęciem decyzji mogli temat 

przedyskutować. 

Radny Pan Bogusław Dziedzic zgłosił przyjrzeć się wynagrodzeniu radnych i sołtysów. 

 

Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie pierwszy wniosek o przeniesienie 

pkt. 4  porządku obrad na przedostatni pkt. porządku obrad- w głosowaniu jawnym  Rada Miejska 

przyjęła zmiany porządku obrad  jednogłośnie – 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych 

na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie drugi wniosek o przeniesienie pkt. 5 

d) porządku obrad na pkt. 5a) porządku obrad- w głosowaniu jawnym  Rada Miejska przyjęła 

zmiany porządku obrad  jednogłośnie – 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych na 15-

osobowy skład Rady Miejskiej. 

  

Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie trzeci  wniosek o wycofanie z 

porządku obrad pkt. 5 e) - w głosowaniu jawnym  Rada Miejska  głosowała zmiany porządku 

obrad  – 7 głosami „za”  7 głosów  „ przeciw” 1 głos „wstrzymujący” na obecnych na sesji 15 

radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 

 

Radny Pan Roman Neugebauer poinformował, że mnie nie chodzi o mniejsze czy większe 

wynagrodzenie i jak będzie przebiegało głosowanie , ta uchwała czy podjęta czy dziś , czy na 

następnej sesji i tak będzie miała moc wsteczną od 1 grudnia. 

 

Przewodniczący Pan Artur Kajkowski poddał jeszcze raz pod głosowanie wniosek o wycofanie z 

porządku obrad pkt. 5 e) - w głosowaniu jawnym  Rada Miejska  głosowała wniosek porządku 

obrad  – 7 głosami „za”  8 głosów  „ przeciw” na obecnych na sesji 15 radnych na 15-osobowy 

skład Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła porządek obrad jednogłośnie – 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 

radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej. 
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Ad4. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poinformował ,iż do pomocy w 

wykonywaniu zadań Rada ze swego grona powołuje się stałe komisje.  Proszę o zgłaszanie 

kandydatów do stałych komisji, informując, że Radny może być członkiem tylko dwóch 

komisjach i z tych komisji wybierają przewodniczącego komisji i zastępcę proszę o zgłaszanie 

kandydatów do komisji Rewizyjnej. 

Pan Roman Neugebauer poinformował, że komisja ta odpowiada, za nadzór nad pracami 

burmistrza i podległych mu jednostek samorządowych nie będziemy wystawiać kandydatów, żeby 

dać pełną możliwość kontroli. 

 

Ad4a) Do komisji Rewizyjnej zgłoszeni zostali następujący kandydaci: 

Marcin Scirch – wyraził zgodę na kandydowanie 

Regina Szirch- wyraziła zgodę na kandydowanie 

Jurczok Marek- wyraził zgodę na kandydowanie 

Roman Neugebauer- nie wyraził zgody na kandydowanie 

Dziedzic Bogusław- nie wyraził zgody na kandydowanie 

Sebastian Dyrka - wyraził zgodę na kandydowanie 

 

Rada na Komisję Rewizyjną w składzie powołała  : 

Marcin Scirch  

Regina Szirch 

Jurczok Marek 

Sebastian Dyrka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski podał pod głosowanie  Uchwałę Nr 

II/3/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 10 grudnia 2014r w sprawie: powołania 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej została podjęta przez Radę Miejską  - 

jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady 

Miejskiej.  

 

Ad4b) Do Stałej Komisji Kultury Oświaty i Ochrony Zdrowia oraz zakresu jej działania zgłoszeni 

zostali następujący kandydaci: 

Piotr Pawełczyk– wyraził zgodę na kandydowanie 

Marcin Czyżewski- nie wyraził zgody na kandydowanie 

Janusz Kiecko– wyraził zgodę na kandydowanie 

Klaudia Froncek– wyraziła zgodę na kandydowanie 

Robert Malecha– wyraził zgodę na kandydowanie 

Józef Münzer– wyraził zgodę na kandydowanie 

Roman Neugebauer– wyraził zgodę na kandydowanie 

 

Rada na Stałą Komisję Kultury Oświaty i Ochrony Zdrowia w składzie powołała: 

 

Piotr Pawełczyk 

Janusz Kiecko 

Klaudia Froncek 

Robert Malecha 

Józef Münzer 

Roman Neugebauer 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski podał pod głosowanie  Uchwałę Nr 

II/4/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 10 grudnia 2014r w sprawie: powołania 

osobowego składu Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej działania została podjęta 

przez Radę Miejską  - jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych , na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej.  
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Ad4.c) Do Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska oraz zakresu jej 

działania zgłoszeni zostali następujący kandydaci : 

Marcin Czyżewski– wyraził zgodę na kandydowanie 

Janusz Kiecko– wyraził zgodę na kandydowanie 

Piotr Pawełczyk- wyraził zgodę na kandydowanie 

Kulesa Damian- wyraził zgodę na kandydowanie 

Robert Malecha- wyraził zgodę na kandydowanie 

Józef Ostrzecha- wyraził zgodę na kandydowanie 

Dziedzic Bogusław- wyraził zgodę na kandydowanie 

Józef Münzer– wyraził zgodę na kandydowanie 

 

Rada na Stałą Komisję Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w składzie powołała: 

Marcin Czyżewski 

Janusz Kiecko 

Piotr Pawełczyk 

Kulesa Damian 

Robert Malecha 

Józef Ostrzecha 

Dziedzic Bogusław 

Józef Münzer 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski podał pod głosowanie  Uchwałę Nr 

II/5/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 10 grudnia 2014r w sprawie: powołania 

osobowego składu Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska oraz zakresu 

jej działania została podjęta przez Radę Miejską  - jednogłośnie 15 głosami „za” na obecnych na 

sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

 

Ad4.d) Do Stałej Komisji ds. Budżetu , Finansów i Działalności Gospodarczej oraz zakresu jej 

działania zgłoszeni zostali następujący kandydaci 

Marcin Czyżewski– wyraził zgodę na kandydowanie 

Dyrka Sebastian– wyraził zgodę na kandydowanie 

Szirch Regina- wyraziła zgodę na kandydowanie 

Schirch Marcin- wyraził zgodę na kandydowanie 

Jurczok Marek- wyraził zgodę na kandydowanie 

Józef Ostrzecha- wyraził zgodę na kandydowanie 

Dziedzic Bogusław- wyraził zgodę na kandydowanie 

Froncek Klaudia– wyraziła zgodę na kandydowanie 

Roman Neugebauer - wyraził zgodę na kandydowanie 

Damian Kulesa- wyraził zgodę na kandydowanie 

 

Rada na Stałą Komisję ds. Budżetu , Finansów i Działalności Gospodarczej w składzie powołała: 

Marcin Czyżewski 

Dyrka Sebastian 

Szirch Regina 

Schirch Marcin 

Jurczok Marek 

Józef Ostrzecha 

Dziedzic Bogusław 

Froncek Klaudia 

Roman Neugebauer  

Damian Kulesa 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski podał pod głosowanie  Uchwałę Nr 

II/6/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 10 grudnia 2014r w sprawie: powołania 
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osobowego składu Stałej Komisji ds. Budżetu , Finansów i Działalności Gospodarczej oraz 

zakresu jej działania została podjęta przez Radę Miejską  - jednogłośnie 15 głosami „za” na 

obecnych na sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

 

Przerwa 1450 – 1520 

 

Brak jednego radnego. 

Ad4.e)Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poinformował ,iż wynagrodzenie 

Burmistrza mieści się w widełkach następujących : wynagrodzenie zasadnicze w kwocie od 4.200 

- 5.900zł. dodatek funkcyjny do 1.900 zł. dodatek specjalny od 20-40 % wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

Proponuję o przyjęcie stawki wynagrodzenia zasadniczego w kwocie  4.300 zł. 

dodatek za wieloletnia pracę w wysokości 19% wynagrodzenia zasadniczego  w kwocie  817 zł.  

dodatek funkcyjny w kwocie 300 zł.  

20% dodatku specjalnego w kwocie 920 zł.  

Razem wynagrodzenie miesięczne wynosić będzie 6.337 zł.    

 

Radny Pan Neugebauer poinformował, nietaktem jest obniżenie wynagrodzenia burmistrzowi, w 

poprzedniej kadencji nie był oceniany źle, mogę powiedzieć, że wynagrodzenie burmistrza jest na 

drugim miejscu od końca w Powiecie Oleskim i postawię wniosek o nie zmienianie 

wynagrodzenia. 

 

Radca Prawny Pani Kindler wyjaśniła, ze podjecie uchwały rady w przedmiocie obniżenia 

wynagrodzenia wymaga uzasadnienia takiej uchwały. Zgodnie z utrwalonym orzecznictwem brak 

uzasadnienia takiej uchwały , bądź posłużenie się jedynie ogólnymi stwierdzeniami na poparcie 

podjętego rozstrzygnięcia, naraża samorządowy organ uchwałodawczy na zarzut arbitralności, 

podjęcia „decyzji politycznej”, oderwanej od rzeczywistej oceny pracy wójta, burmistrza gminy. 

 

Radny Pan Neugebauer poinformował, dać mniej na początek jest decyzją niepoprawną.  

Przewodniczący Rady Pan Artur Kajkowski wyjaśnił jesteśmy większości nową radą i chcemy 

bardziej przyjrzeć sie pracy burmistrza. 

 

Radny Pan Schirch zapoznałem się z tymi przepisami i one dotyczą już trwania kadencji, a nie 

nowej kadencji, łatwiej jest wystartować od najniższego wynagrodzenia.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że RIO jest naszym organem który sprawdza uchwały, został 

wysłany projekt budżet na 2015r i mam już opinię pozytywną w której nie ma żadnej usterki. 

 

Pan Mrozek poinformował, przykre jest słyszeć, że obniża się pensję burmistrzowi, byłem radnym 

20 lat i jeszcze nigdy nie było, żeby burmistrzowi jakaś rada obniżyła pensję. Myślę, że trzeba 

mieć uzasadnienie i nie życzyłbym panu tej odpowiedzialności jaką ponosi burmistrz, a rada może 

głosować co chce. 

 

Rady Pan Neugebauer złożył wniosek o nie zmienianie wynagrodzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie wniosek o 

utrzymanie dotychczasowego wynagrodzenia - w głosowaniu jawnym 6 głosów „za” 8 głosów 

„przeciw”   na obecnych na sesji 14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski poddał pod głosowanie wniosek o 

zmniejszenie wynagrodzenia do kwoty  6.337 zł - w głosowaniu jawnym 8 głosów „za” 6 głosów 

„przeciw”   na obecnych na sesji 14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

 

Uchwała Nr II/7/2014 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 10 grudnia 2014r w sprawie: 

wynagrodzenia Burmistrza Gorzowa Śląskiego została podjęta przez Radę Miejską  -  8 głosów 
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„za” 6 głosów „przeciw”   na obecnych na sesji 14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

głosami „za” na obecnych na sesji 15 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej.  

 

Ad5 . Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami od : 

- Wojewody Opolskiego 

- Kancelarii Prezydenta  

- Pana Franciszka Ratajskiego 

( załączniki do protokołu)  

 

Ad6. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i podjętych 

decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 

 

Ad7. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o stanie Gminy. 

/załącznik do protokółu/. 

 

Ad 8. 

Radny Pan Jurczok zapytał o szkołę gdzie ona jest i kto ja wycenia? 

Burmistrz wyjaśnił, ze szkoła znajduje sie w Zdziechowicach i wycenę robi rzeczoznawca. 

Radny Pan Pawełczyk zapytał co składa sie na koszty placów zabaw w poszczególnych 

miejscowościach ?  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że każda miejscowość przeznaczyła swoje środki z funduszu sołeckiego i 

z odnowy wsi. 

Radny Pan Pawełczyk zapytał sie skąd taka rozbieżność między szkołą a wioską? 

Sekretarz Pan Fabianek wyjaśnił, że place zabaw „radosna szkoła” były zaprojektowane zgodnie z 

wytycznymi z ministerstwa. 

Radny Pan Jurczok zapytał na co był kredyt ? 

Burmistrz poinformował, że w 2014 roku nie został zaciągnięty żaden kredyt natomiast te 50 

tysięcy zostało wykorzystane wydatków majątkowych na uregulowanie stanu prawnego gruntów i 

wykup gruntów od rolników np. pod drogę. 

Sołtys z Jam poinformował, żeby komisje zajęły się utrzymaniem placów zabaw i rozstrzygnąć 

sprzątanie na przystankach. I mnie się wydaje , że głosowanie mamy polityczne jak prawa strona 

jest za to druga jest przeciw. 

  

Radny Powiatowy Pan Rubelt  podziękował, za zaproszenie na sesję i złożył wszystkim życzenia 

świąteczne. 

Sekretarz Pan Fabianek poinformował, ze na sesji nigdy nie było polityki i chciałbym Radzie 

życzyć podejmowania mądrych decyzji, a na święta wszystkiego najlepszego i dużo spokoju. 

   

Ad 9. Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o oświadczeniu na 

podstawie art. 24 f o samorządzie gminnym.  

 

Ad10. Protokół Nr I/2014 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 01-12-2014r został 

przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 

14 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokółu uwag. 

 

Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany został 

porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając II  sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokółowała        Przewodniczył 

 

M. Zoremba        Artur Kajkowski   

        

 


